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Please note: This collection contains Rebellion Volume 4 (Rebellion #15-#16) and
Legacy Volume 6 (Legacy #28-#31).

Vector is an epic story w ith repercussions for every era and every hero in the Star Wars
galaxy. Told in four chapters, this is the concluding volume.

In chapter 3 (Rebellion Volume 4), Luke Skywalker and Princess Leia have to deal with
Vector as it crosses their paths and changes the galaxy! On the dark surface of a
desolate moon, Luke meets his first Jedi since Obi-Wan Kenobi, only to realize too late
that Celeste Morne is far different than his fallen friend&mdash;twisted by a Sith
talisman and enraged by Darth Vader!

Then, over 135 years later, in the final chapter (Legacy Volume 6), Cade Skywalker's
plan to assassinate Emperor Darth Krayt is aided by a "secret weapon" in the form of
Celeste Morne&mdash;the Jedi Knight of the Old Republic who is in possession of, and
possibly possessed by, the powerful Muur Talisman. Cade and Celeste will change the
galaxy&mdash;for better, or for worse!

• The epic Star Wars: Vector story line spreads over four thousand years of history and
crosses over four comic-book series&mdash;Rebellion, Knights of the Old Republic,
Dark Times, and Legacy!

作者介绍: 

约翰•奥斯特兰德（John Ostrander）

奥斯特兰德是知名漫画编剧，他曾为DC漫画和漫威漫画等多家出版社工作，参与的作
品包括《正义联盟》《X战警》《快银》和《惩罚者》。2000年，奥斯特兰德为黑马漫
画创作的第一部《星球大战》漫画出版。在接下来的几年里，他参与创作了《星球大战
：共和国》《星球大战：传承》等多部作品。2012年，奥斯特兰德与简•杜尔塞马推
出了读者期待已久的《星球大战：绝地的黎明》。

简•杜尔塞马（Jan Duursema）

画师杜尔塞马毕业于美国库博特学校，其代表作是黑马的各类《星球大战》漫画。她于
二十世纪七十年代进入漫画业，在1984年就绘制了一集《星球大战》漫画。她为《X战
警》《不可思议的浩克》《蜘蛛侠》《神奇女侠》等许多作品创作铅笔稿、墨线，甚至
上色。从二十世纪九十年代开始，她只绘制《星球大战》漫画。她与约翰•奥斯特兰德
创作了许多《星球大战》衍生宇宙的知名人物。
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